

عرض العودة إلى المدرسة – برنامج ميم أسهل – الشروط والأحكام

Back to School Offer – meem As'hal Program

– Terms and Conditions

- جميع حاملي بطاقات ميم الائتمانية مؤهلون لهذا العرض باستثناء بطاقة ميم Go
- يسري العرض من 9 أغسطس – 30 سبتمبر 2026
- بإمكان العملاء تحويل العمليات المؤهلة إلى برنامج أسهل لمدة 12 شهرًا بدون أي نسبة ربح (0%).
- الحد الأدنى لقيمة العملية المؤهلة للتحويل إلى تقسيط هو 1,000 ريال سعودي.
- جميع العمليات التي تمت خلال فترة الحملة ستكون مؤهلة للتحويل، لن تكون مصرفية ميم الرقمية مسؤولة عن أي عملية متأخرة من جانب التاجر.
- العمليات المؤهلة للاستفادة من هذا العرض يجب أن تتم لدى التجار المصنّفين تحت رموز الفئة التجارية (MCC) التالية: 8211، 8220، 8241، 8244، 8249، 8351، 8299 فقط.
- سيتم فرض رسوم قدرها 35 ر.س بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة مقابل تحويل عملية الشراء إلى خطة تقسيط أسهل.
- تطبيق شروط وأحكام برنامج أسهل.
- يبدأ معدل النسبة السنوي من 42.31% بناء على مبلغ أساسي 10,000 ر.س فقط لبطاقات ميم الائتمانية.
- All meem credit card holders are eligible for this campaign except meem Go credit card
- The offer is valid from 9 August – 30 September 2026.
- Customers can convert eligible transactions to the As'hal program to 12 months instalments at zero percent profit rate.
- The minimum transaction amount to convert a purchase into an instalment plan is SAR 1,000.
- All settled transactions during the campaign period will be eligible for conversion. meem Digital Banking will not be held responsible for any late settlement of transaction at the merchant's end.
- Only transactions under MCC codes 8211, 8220, 8241, 8244, 8249, 8351, 8299 are valid for this offer.
- A fee of SAR 35 (incl. VAT) will be charged for converting a purchase into an As'hal instalment plan.
- The standard As'hal instalment program terms and conditions will also apply.

- Annual Percentage Rate (APR) starting from 42.31% based on principal amount of SAR 10,000.